
 

IDROTTSFÖRVALTNINGEN 
 

TJÄNSTEUTLÅTANDE 
SID 1  

2011-05-27 

IDN 2011-06-14 

Nr 4 
 

Box 8313, 104 20 Stockholm. Fleminggatan 4 

 

bo.e.olsson@stockholm.se www.stockholm.se/idrott 
 

Handläggare: Bo Olsson 

Telefon: 08 508 26 740 

 

Till 

idrottsnämnden 

Anmälningsärenden 

 

 

 

a) Förteckning över inkomna skrivelser till idrottsnämnden (meddelandelista)  

2011-05-03 – 2011-05-27 

 

b) Handikapprådsprotokoll nr 4; 5 maj 
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Nr 4 a) 

 

 

 

 

 

IDROTTSFÖRVALTNING 

MEDDELANDEN (händelser) 

2011-05-03 -- 2011-05-27 

 

 

 

 
 Idrottsförvaltningen 

Riktning              Hid        Datum 

Info     Ärendemening Diarienr    

Notering Handläggare                        

In  2011.882    

Ett förtydligande ang hemvist Kärrtorp, 

Hammarby IF FF/Hammarby Fotboll AB 

 2010/818 IDF 412  2011-05-03 

 Planeringsstaben    

In  2011.1006    

Den akuta situationen för 

fotbollsklubbarna på Södermalm och 

Söderort, Hammarby IF FF 

 2011/505 IDF 412  2011-05-25 

 Planeringsstaben    
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Nr 4 b) 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS OCH                   PROTOKOLL NR 

4/2011 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

HANDIKAPPRÅD 

 
Tid: Tisdagen den 3 maj 2011, klockan 15.00 – 17.00 

 

Plats: Tekniska nämndhuset, Fleminggatan 4, Sessionssal A 5:135 

 

Justerat: 2011-05-24  

 

  

 

Dolores Back    

  Petra Sundström  

  Sekreterare 

 

Gunnar Hellberg   

 

Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Boris Samuelsson  SRF 

Jan Delvert  RTP 

Gunnar Hellberg R 

Therese Rudolfsson  DHR 

Nils Ander   STHIF  adjungerad  

 

Anmält förhinder: 
Kersti Ruthström, stabschef, staben för idrott och folkhälsa 

 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Åke Roxberger, avdelningschef planeringsstaben 

Roger Karlsson, enhetschef för teknik och förvaltning 

Malin Bernt, samordnare Fritid för alla, staben för idrott och folkhälsa 

Jenny Åhsberger, fritidsutvecklare, staben för idrott och folkhälsa 

Petra Sundström, sekreterare 

Lennart Öström, assistent  

Bo Olsson, sekreterare 

 

  

§ 22 
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Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Handikapprådet beslutar att fastställa dagordningen enligt förvaltningens förslag. 

 

§ 23  

Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Ordförande Dolores Back och Gunnar Hellberg utses att justera dagens protokoll. 

 

§ 24 

Information från idrottsförvaltningen 

a.  Pågående projekt och tillgänglighetsarbeten inom 

idrottsförvaltningens anläggningar 

 
Åke Roxberger berättade att det nu bekräftats att parkeringsplatsen vid Beckomberga sim- 

och idrottshall är på gång. Under sommaren eller sensommaren kommer anpassning av 

parkering och entré att ske.  

 

De justeringar som måste göras för att alla ska nå den övre våningen på Eriksdalbadets södra 

sida är även de på gång. Projektering sker just nu och arbete påbörjas under sommaren.  

 

Idrottsnämnden godkände på det senaste nämndsammanträdet den högre ramen på 25 

miljoner för rustningen av handikappbadet Stora Sköndal. Det finns ca 7,5 miljoner kvar och 

det blir en prioriteringsfråga huruvida förvaltningen färdigställer bastu och brygga eller 

väljer att göra något åt Sommarslottet.  

BESLUT: Rådet besöker området under vår kommande turné den 16 juni. Marina 

Högland och Åke Roxberger får i uppgift att ta fram olika förslag som rådet sedan får 

ge synpunkter på.  

 

Nödutgången i Skärholmens sim- och idrottshall och hissen i Högdalens sim- och idrottshall 

ligger nu på fastighetskontoret att åtgärda. Eva Söderbärj tar upp frågorna på deras 

handikappråd. Det är hissen i entrén till Högdalens sim- och idrottshall som saknar 

punktskrift samt talande röst som upplyser vilket våningsplan man befinner sig på. 

BESLUT: Handikapprådet tillskriver fastighetskontoret att de skyndsamt åtgärdar 

den planerade utrymningsvägen i Skärholmen sim- och idrottshall.   

 

Malin Bernt frågade Åke R om golvet i idrottshallen i Farsta sim- och idrottshall. Det har 

varit trägolv där och kommer så förbli efter renoveringen. 

 

b. Fritidsutvecklarnas verksamhet 
Jenny Åhsberger gästade handikapprådet och berättade om sin verksamhet. Efter 

omorganisationen ligger nu ansvaret för verksamheten under staben för friskvård & hälsa.  
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Det är många projekt på gång simultant.  

Fysisk aktivitet hos vuxna med utvecklingsstörning är en prioriterad verksamhet och många 

olika vägar för att nå denna grupp prövas just nu. Bland annat går ett utskick ut i dagarna till 

163 gruppbostäder i Stockholm med erbjudande om kurser, friskvårdssatsningar med mera.  
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Driftavdelningen har tagit fram ett särskilt ”kom igång paket” för denna grupp. En 

kompetensutveckling för personal som har omsorg för denna grupp pågår just nu inom ett 

projekt vid namn Carpe och man arbetar på att få in en friskvårdstimme för 

utvecklingsstörda som arbetar. 

Ett samarbete med Sportfiskarna pågår för att alla ska få lära sig fiska. Även 

Skärgårdsstiftelsen/Visit skärgården är med och vill få ut alla i skärgården.  

Gruppen utvecklingsstörda har sällan semester och där är Jenny med och kan ge bidrag till 

aktörer som anordnar så kallade dagsemestrar.  

Det pågår en pilotundersökning där man hoppas kunna undersöka vad personer i 

gruppboende gör på sin fritid och hur mycket tid man har för fritid.  

Och så planeras det inför Skansens dag, en dag då Skansen ska vara tillgängligt för alla. 

 

c. Information om Fritid för alla 
Malin Bernt gästade också mötet och berättade om vad som pågår med hennes verksamhet 

just nu. Även Malin arbetar numera under staben för friskvård och hälsa. Varannan måndag 

skickar Malin ut ett nyhetsbrev till drygt 300 prenumeranter. Den 20-21 maj går en stor 

mässa ute i Torvalla sportcentrum i Haninge av stapeln. Mässan arrangeras av Haninge, 

Hudding, Nacka, Nynäshamn och Tyresö kommuner, Stockholms stad samt Habilitering och 

hälsa i Stockholms läns landsting. Ett åttiotal utställare, underhållning, uppvisningar, 

föreläsningar och en hel massa prova på aktiviteter bjuds det på. Mässan riktar sig till barn, 

ungdomar och vuxna med funktionsnedsättning samt deras familjer, personal, vänner och 

andra intresserade.  

Malin är även samordnare för tre olika nätverk i staden. Det har nu gått tre år sedan hon 

började på Idrottsförvaltningen och det är nu dags att ta nästa steg där tanken är att 

stadsdelarna ska gå in mer och mer och ta över ansvaret för att fritid erbjuds alla grupper i 

samhället.  

 

d. Övrig information 
Idrottsnämnden i maj kommer bland annat beröra tertialrapporten nr 1. Denna i sin tur 

innehåller information om omorganisationen och redovisning av ett befarat underskott i 

förvaltningens kassa. Vidare kommer nämnden ta upp byggnation av nya hallarna – 

Sprallenhallen flyttas till Skarpnäck, två temporära byggs på grusplan i Farsta och en i Stora 

mossen. De tillfälliga hallarna i Bromma som skulle släckas kommer efter nytt beslut vara 

kvar till första kvartalet av 2012.  

 

 

§ 25 

Skrivelser till förvaltningen/handikapprådet 
En närmare titt togs på det mail Jesper Källgren från Globe Arena sände till rådet. Mailet 

innehöll en skiss över rullstolsplatserna i nya Stockholmsarenan (bilaga 1). Handikapprådet 

anser att de två översta etagen är ok men det understa behöver det göras något åt då det är 

tveksamt om rullstolsburna kommer kunna se över en stående publik.  

BESLUT: Handikapprådet är ej nöjda med det understa etaget och kommer vid 

kommande sammanträde med SGA Fastighet framföra att detta måste åtgärdas. 
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§ 26 

Utbildningar 
Alla som vill kan gå på Fritid för alla mässan ute i Torvalla. Detta räknas som utbildning för 

rådets medlemmar.  

 

§ 27 

Kommande sammanträden 
Kommande sammanträden blir enligt följande: 

Tillsammans med SGA Fastigheter AB - 24 maj och 4 oktober, 

Tillsammans med idrottsförvaltningen - 16 juni (på turné), 6 september, 1 november och 6 

december. 

 

§ 28 

Övriga frågor 
En återkoppling gjordes till besöket i Skanstullshallen och om det kommit upp några tankar 

och funderingar därefter. Rent allmänt tycker alla att det var ett mysigt ställe med mjukt golv 

och där intentionerna varit goda att göra hallen tillgänglig för alla. 

Synpunkter finns dock fortfarande på ledstråken i golvet som var visuellt tydliga men 

behöver justeras för att även kännas med käpp. En hörslinga skulle även behövas i så väl den 

stora hallen som i de mindre lokalerna. Idrottsförvaltningen har ännu inte återkommit med 

svar på varför en hörslinga inte installerats.  

 

Handikapprådet anser att det vore bra om förvaltningen gör en tillgänglighetslista vid 

produktion av nya hallar så att viktiga bitar inte faller bort.  

 

Rådet anser att informationen på Stockholm Stads hemsida angående tillgängligheten i 

förvaltningens anläggningar bör förtydligas. Man bör ej enbart nöja sig med enkla symboler 

för att beskriva tillgängligheten. 

BESLUT: Förvaltningen bör se över hur tillgängligheten i anläggningarna är beskrivet 

på Stockholm Stads hemsida 

 

______ 

 
 


